
Z á p i s n i c a
zo zasadania OZ, konaného dňa  15.11. 2024  o 17.00 hod.

v zasadacej miestnosti OcÚ.

Prítomní:   
Starosta obce: Bc. Martin Matys
Poslanci OZ: Blanka Babinská

Marta Brnkaláková
Jozef Bukovský 
Mgr. Elena Frčová
Oľga Kubasová
Ing. Šimon Smidžár
Mgr. Terézia Vlžáková
Jozef Vraňák

Pracovníčka obce: Mária Bukovská

Neprítomní: Mgr. Lenka Hnojčíková 

 
Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva

         Zasadanie OZ otvoril a privítal prítomných poslancov OZ Bc. Martin Matys, starosta
obce,  ktorý  skonštatoval,  že  zasadnutie  OZ  bolo  zvolané  na  základe  §  12  ods.  1  písm.
a zákona SNR  o obecnom zriadení č.  369/1990 Z. z.   Z celkového počtu poslancov 9 je
prítomných 8, p. Blanka Babinská sa ospravedlnila, takže uznášania schopné OZ je. 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa, schválenie návrhovej komisie
                    a overovateľov

        Písaním zápisnice poveril p. Bukovskú Máriu, pracovníčku obce, do návrhovej komisie
navrhol Mgr. Lenka Hnojčíková  a p. Martu Brnkalákovú.  Za overovateľov zápisnice navrhol
p.  Jozefa  Vraňáka  a p.  Jozefa  Bukovského.  Dal  hlasovať,  kto  je  za  návrhovú  komisiu,
zapisovateľku  zápisnice  a overovateľov  zápisnice.  Predložený   návrh  bol  jednohlasne
schválený. 

Uznesenie č. 6/66/2024
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapisovateľku p. Máriu Bukovskú, návrhovú komisiu
v zložení: Mgr. Elena Frčová a p.  Marta Brnkaláková, za overovateľov zápisnice: p.
Jozef Vraňák a p. Jozef Bukovský

hlasovanie:

Poslanec p.Babinská p.Brnkaláková p.Bukovský Mgr. 
Frčová

Mgr.
Hnojčíková

p.Kubasová Ing. 
Smidžár

Mgr. 
Vlžáková

p.Vraňák

ZA X X X X 0 X X X X
PROTI
ZDRŽANIE          
NEHLAS.



Bod č. 3 Schválenie programu zasadnutia OZ
Navrhol prerokovať nasledovný program: 

Pracovná časť č. 1 :
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva
  2. Určenie zapisovateľa, schválenie návrhovej komisie a overovateľov
  3. Schválenie programu zasadnutia OZ
Pracovná časť č. 2 :
 4. Hostia
 5. Prerokovanie splnenia podmienok poskytnutia príspevku projektu Interreg Slovensko – Česko:
     ,,Výlety za poznaním“ č.  FMP/MI/01/07_SK. B     
  6. Prerokovanie zmien v  projekte MAS Biela Orava  
  7. Informácie starostu obce
  8. Rôzne
  9. Diskusia
10. Záver               

Požiadal poslancov o hlasovanie za navrhnutý  program s vypustením bodu 4. Tento bol 
jednohlasne schválený.

Uznesenie č. 6/67/2024
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadania OZ s vypustením bodu č. 4

hlasovanie:
Poslanec p.Babinská p.Brnkaláková p.Bukovský Mgr. 

Frčová
Mgr.

Hnojčíková
p.Kubasová Ing. 

Smidžár
Mgr. 
Vlžáková

p.Vraňák

ZA X X X X 0 X X X X
PROTI
ZDRŽANIE          
NEHLAS.

Na to sa prikročilo k rokovaniu: 

Bod č. 5   Prerokovanie splnenia podmienok poskytnutia príspevku 
projektu Interreg Slovensko – Česko: „Výlety za poznaním“
č. FMP/MI/01/07_SK.B

V uvedenom bode programu starosta obce Bc. Martin Matys informoval prítomných
poslancov  ohľadom  prerokovania  splnenia  podmienok  poskytnutia  príspevku  projektu
Interreg  Slovensko  –  Česko:  „Výlety  za  poznaním“  č.  FMP/MI/01/07_SK.B,  kde  nám
z projektu boli vypustené položky a to tlmočník, cestovné náklady a mzda za administrátora
vo výške  2846,10 €. Z toho dôvodu na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške
rozdielu  celkových  výdavkov  projektu  a  poskytnutého  NFP  v  súlade  s  podmienkami
poskytnutia  pomoci  vo výške 5 998,71 €.  V tom: spolufinancovanie zo zdrojov štátneho
rozpočtu SR: 3 599,22 €, vlastné zdroje spolufinancovania: 2 399,49 €.
Celková výška oprávnených výdavkov projektu: 29 993,53 €
Spolufinancovanie zo zdrojov EÚ (ERDF): 23 994,82 €
Požiadal poslancov, aby sa vyjadrili  k uvedenému bodu programu. Všetci súhlasili.  Dotaz
mala  iba  Mgr.  Vlžáková,  že  či  sa  bude  navyšovať  spolufinancovanie.  Starosta  obce  jej



odpovedal,  že  ako  sa  môže  navyšovať  spolufinancovanie,  keď  z projektu  bola  vypustená
položka na tlmočníka, čo je na tom nejasné.  Takže o tú čiastku je to menej. 
Prečítal návrh uznesenia:
Predloženie žiadosti o FINMP za účelom realizácie projektu "Výlety za poznaním"  číslo
projektu  FMP/MI/01/07_SK  v  rámci  Výzvy  Fondu  malých  projektov  programu  Interreg
Slovensko – Česko 2021 – 2027 a poskytnutie finančných prostriedkov na spolufinancovanie
realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP
v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci vo výške 5 998,71 €. V tom: spolufinancovanie
zo zdrojov štátneho rozpočtu SR: 3 599,22 €, vlastné zdroje spolufinancovania: 2 399,49 €.
Celková výška oprávnených výdavkov projektu: 29 993,53 €
Spolufinancovanie  zo  zdrojov  EÚ  (ERDF):  23  994,82  €.  Po  jeho  prečítaní  požiadal
o hlasovanie. Na to sa prikročilo k hlasovaniu prijatia uznesenia:

Uznesenie č. 6/68/2024
Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Predloženie  žiadosti  o  FINMP  za  účelom  realizácie
projektu "Výlety za poznaním"  číslo projektu FMP/MI/01/07_SK v rámci Výzvy Fondu
malých  projektov  programu  Interreg  Slovensko  –  Česko  2021  –  2027  a  poskytnutie
finančných  prostriedkov  na  spolufinancovanie  realizovaného  projektu  vo  výške  rozdielu
celkových  výdavkov  projektu  a  poskytnutého  NFP  v  súlade  s  podmienkami  poskytnutia
pomoci vo výške 5 998,71 €. V tom: spolufinancovanie zo zdrojov štátneho rozpočtu SR: 3
599,22 €, vlastné zdroje spolufinancovania: 2 399,49 €.

Celková výška oprávnených výdavkov projektu: 29 993,53 €
Spolufinancovanie zo zdrojov EÚ (ERDF): 23 994,82 €

hlasovanie:
Poslanec p.Babinská p.Brnkaláková p.Bukovský Mgr. 

Frčová
Mgr.

Hnojčíková
p.Kubasová Ing. 

Smidžár
Mgr. 
Vlžáková

p.Vraňák

ZA X X X X 0 X X X X
PROTI
ZDRŽANIE          
NEHLAS.

Bod č. 6 Prerokovanie zmien v  projekte MAS Biela Orava  

       V uvedenom  bode  programu  starosta  obce  informoval  prítomných  poslancov
s projektom, ktorý obec podala cez MAS Biela  Orava na  zakúpenie komunálnej techniky
kĺbového  nakladača  AVANT  s príslušenstvom. Nakoľko  všetky  obce  nemali  pripravené
projekty, nejdem ich menovať, posunuli termín do konca marca tohto roka. Naša žiadosť bola
podaná  v predĺženom  termíne  a z toho  dôvodu  nám  náš  projekt  nebol  schválený.  Takže
uvedené  náklady  na  zakúpenie  komunálnej  techniky  kĺbového  nakladača  AVANT
s príslušenstvom zaplatila  obec.  Poslanci  sa  informovali,  že  či  obec má na  účte  finančné
prostriedky   z prvého  projektu.  Starosta  obce  im  odpovedal,  že  nie,  ale  žiadosť  na
predplatenie je už dávno poslaná. Už čakáme 5 rokov.  Starosta ich informoval, že ak do
konca  roka  podáme  nový  projekt  na  tento  nám vyčlenia  finančné  prostriedky.  Poslanci
nesúhlasili s podaním nového projektu, pretože sa môže stať , že nám to znovu neschvália
a obec nemá zbytočné finančné prostriedky.     
K uvedenému bodu programu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č. 6/69/2024



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostu obce o zmenách v projekte
MAS Biela Orava

hlasovanie:
Poslanec p.Babinská p.Brnkaláková p.Bukovský Mgr. 

Frčová
Mgr.

Hnojčíková
p.Kubasová Ing. 

Smidžár
Mgr. 
Vlžáková

p.Vraňák

ZA X X X X 0 X X X X
PROTI
ZDRŽANIE          
NEHLAS.

Bod č.7 Informácie starostu obce

       V uvedenom bode  programu informoval starosta obce prítomných poslancov ohľadom
poplatkov MŠ, ŠS a školského klubu. Budeme musieť zvýšiť poplatky za MŠ, ŠS a ŠK. Mali
sme aj stretnutie s riaditeľkou ZŠ s MŠ Babín a dosť výdavkov sme  znížili.  Keď sme mali
starostovia zasadanie  ZMOBO, tak nás p. Igor Janckulík informoval , že sa majú stredné
školy zlučovať. Projekt na kanalizáciu  sme podali prvej etape . Podalo ho 35 obcí. Požiadali
sme o 4 km pre 302 domov.   
 
Uznesenie č. 6/70/2024  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostu obce

hlasovanie:
Poslanec p.Babinská p.Brnkaláková p.Bukovský Mgr. 

Frčová
Mgr.

Hnojčíková
p.Kubasová Ing. 

Smidžár
Mgr. 
Vlžáková

p.Vraňák

ZA X X X X 0 X X X X
PROTI
ZDRŽANIE          
NEHLAS.

Bod č. 8        Rôzne     
                   

V uvedenom bode programu sa poslankyňa p. Oľga Kubasová informovala ohľadom
Galérie, kto je zodpovedný, keď sa tam niekto nahlási, že chce navštíviť Galériu, kto tam ide.
Boli  vraj  nahlásení  žiaci  zo  Základnej  školy  z Hruštína,  že  im  bola  otvoriť  upratovačka
a nemali  žiadny  výklad.  Starosta  jej  odpovedal,  že  keď  budovu  bude  využívať  Jednota
dôchodcov, tak budú sa starať oni. Ďalej sa informovala ohľadom kľúča od budovy MKS.
Keď idú nacvičovať program  ako folkloristi, tak musia volať o kľúče. Predtým boli kľúče
v krčme, tam sme chodili. Prečo by sme nemohli mať kľúč aj my, keď sa chodíme cvičiť, keď
má od budovy MKS hocikto kľúče. Starosta obce jej odpovedal, že kľúč má pripravený, že si
ho môže v pondelok prísť prevziať.        

Bod č. 9                      Diskusia

Do diskusie sa nezapojil nikto z poslancov. 



Bod č.10 Záver

Keďže sa už nikto nehlásil o slovo starosta obce Bc.Martin Matys  sa poďakoval prítomným
poslancom OZ za účasť na jeho zasadnutí a týmto ho považoval za ukončené.

Bukovská Mária                                                              Bc. Martin Matys
Zapisovateľka:                                                                        starosta obce:

Overovatelia: p. Jozef Vraňák          ....................................

p. Jozef Bukovský                    ....................................


